



Commission de services régionaux
RESTIGOUCHE
Regional Service Commission



CHANGE TO WASTE COLLECTIONS

CHANGES TO WASTE & RECYCLING COLLECTION

In an effort to prevent the spread of COVID-10 (Coronavirus), the following measures will be taken for an indefinite period.

Effective Monday March 30th, we must temporarily suspend the collection of recyclables.

Until further notice, Regular waste (Garbage) will be collected every week. **Note that collectors will not empty Blue carts (these are for recycling).**

We ask all residents, **if possible**, to continue their good recycling habits, and keep your recyclables in storage, until we can resume our regular operations.

We apologize for the inconvenience and we appreciate your collaboration in these unprecedented times.



Commission de services régionaux
RESTIGOUCHE
Regional Service Commission



CHANGEMENT AUX COLLECTES

CHANGEMENTS AUX COLLECTES DÉCHETS/RECYCLAGE

Dans le but de prévenir la propagation de la COVID-19 (Coronavirus), les mesures suivantes seront prises pour une période indéterminée.

À compter du lundi 30 mars, la collecte de matières recyclables est suspendue temporairement.

Jusqu'à avis contraire, la collecte des déchets sera effectuée à toutes les semaines. **Notez que les collecteurs ne videront pas les bacs bleus (ceux-ci sont pour le recyclage).**

Nous demandons aux résidents, **si possible**, de poursuivre leurs bonnes habitudes de recyclage et de conserver vos matières recyclables jusqu'à la reprise normale des opérations.

Nous sommes désolé de l'inconvénient et nous comptons sur votre collaboration en ces temps sans précédents.